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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 9/2020 (334) 

 
Datum a čas konání: 13. října 2020 v 9:00 hodin 

Místo konání: Microsoft Teams 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 26 senátorů) 

Omluveni: - 

Hosté: rektor Štěpánek, kvestor Janíček, kancléř Gregorek, prorektorka Režňáková, 
prorektoři Grmela, Doupovec, Hirš, Hruška, ředitel CVIS Ing. Marušinec 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 6/2020 ze dne 15. 9. 2020 
4. Rezignace zástupkyně FCH ve SK AS VUT, předání Osvědčení o zvolení novému zástupci 

z FCH ve SK AS VUT a složení Slibu člena AS VUT 
5. Informace vedení VUT 
6. Informace z RVŠ 
7. Informace SK AS VUT  
8. Legislativní záležitosti 

 Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FIT VUT 
 Volební řád AS Fakulty výtvarných umění VUT 
 Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI a nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI 
 Další legislativní záležitosti – Návrhy na doplnění Jednacího řádu AS VUT 

9. Ekonomické záležitosti  
 Dodatek č. 1 k Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 
 Malé investice (INV) a velké opravy (NEI) pro r. 2021 
 Příprava Pravidel rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021 
 Majetkoprávní záležitosti – Smlouvy o zřízení věcného břemene a vstup do právnické osoby 
 Diskuse o jednáních o podílu ve VTP, a. s. 

10. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 
 Akční plán pro internacionalizaci na období r. 2021–2023  
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

11. Ustavení RVŠ pro funkční období r. 2021–2023  
      – Delegování zástupců VUT do Sněmu RVŠ dle návrhů akademických senátů fakult VUT  
12. Různé  

 Různé  
 
 

1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Dnešní zasedání AS VUT zahájil předseda AS Hanáček v 9:00 hodin; úvodem přivítal rektora Ště-
pánka, kvestora Janíčka, prorektorku Režňákovou, prorektory Grmelu, Doupovce Hirše a Hrušku, 
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kancléře Gregorka, Ing. Herrmannovou, tiskovou mluvčí Koudelovou, přítomné členy AS VUT 
a ostatní účastníky zasedání. Dále zrekapituloval, že bylo opět svoláno z důvodu vážné epidemio-
logické situace pandemie koronaviru Covid-19 distanční jednání AS VUT. Následně doc. Hanáček 
podal návrh na schválení usnesení AS týkající se určení skrutátorů – navrženi byli doc. Steinbauer 
a Ing. Bradáč.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory doc. Steinbauera a Ing. Bradáče.   
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení výše uvedeného programu zasedání AS VUT, který 
byl doplněn o některé další body jednání – viz výše uvedený program.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s doplněnými body 7 a od-
stavci v bodech 8 a 9. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 6/2020 ZE DNE 15. 9. 2020 
 
Zápis z jednání AS VUT č. 6/2020 byl rozeslán ke korekci všem členům AS VUT e-mailem dne 
12. 10. 2020. Z časových důvodů prozatím nebyly dokončeny zápisy z dalších zasedání AS VUT 
č. 7/2020 ze dne 29. 9. a č. 8/2020 ze dne 2. 10. 2020, neboť se v průběhu jednoho měsíce usku-
tečnily čtyři zasedání AS VUT, s náročnými programy jednání. Udělat zápisy rychleji by pak mohlo 
být na úkor jejich kvality. Členové AS VUT vzali výše uvedené skutečnosti na vědomí.  
 
 

4. REZIGNACE ZÁSTUPKYNĚ FCH VE SK AS VUT, PŘEDÁNÍ OSVĚDČENÍ O ZVOLENÍ NOVÉMU 
     ZÁSTUPCI Z FCH VE SK AS VUT A SLOŽENÍ SLIBU ČLENA AS VUT 
 
Studentka FCH Kristína Šintajová sdělila ve svém e-mailu ze dne 5. 10. 2020, že vzhledem k přeru-
šení studia na Fakultě chemické skončil její mandát na funkci členky SK AS VUT. Dalším v pořadí 
kandidátů by měl následovat Ing. Jakub Palovčík z Ústavu materiálů FCH.  

Vzhledem k dnešnímu distančnímu zasedání AS VUT tajemnice AS zaslala předsedovi Volební ko-
mise VUT pro volby do AS VUT pro funkční období 2017-2020 Ing. Bradáčovi „Osvědčení o zvolení“ 
a Slib člena AS VUT, který Ing. Bradáč podepsal a předal osobně Ing. Palovčíkovi, který současně 
podepsal Slib člena AS VUT. Kopii Osvědčení o zvolení a podepsaný Slib člena AS VUT pak byly 
zaslány k uložení do Kanceláře AS VUT.  
 
 

5. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Štěpánek 

▪ Jednání s místopředsedkyní vlády Schillerovou o rozpočtu VŠ ze dne 6. 10. 2020: V úterý 6. 10. 
2020 se konalo online jednání s místopředsedkyní vlády Schillerovou o rozpočtu VŠ.  Ze schůzky 
vyplynulo, že pokud by se rozpočet měl navyšovat o více než 1 mld. Kč, bude nutno jednat s mi-
nistrem Plagou, se kterým budou jednat předseda ČKR, předseda RVŠ a rektor VUT. K případ-
nému požadavku navýšení financí také v oblasti ztrát způsobených situací spojenou s Covid-19 
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rektor upřesnil, že v rámci ČKR inicioval vyplnění dotazníku k odhadu ztrát způsobených pande-
mií Covid-19, který slouží jako podklad pro jednání s MF a MŠMT. Jednání probíhají. 

▪ Spolupráce s jinými univerzitami / sdílené technologie, přístroje: Přípravou seznamu technologií 
a přístrojů, které lze nabídnout pro spolupráci s jinými univerzitami, byl pověřen prorektor Gr-
mela, o finální verzi budou F/S informovány. Seznam bude mít napříč univerzitami informativní 
funkci, není explicitně uvedeno, že podchycenou technologii nebo přístroj je nutné fyzicky sdílet. 

▪ Návrh „Smlouvy o Středoevropském technologickém institutu“: Návrh smlouvy byl odsouhlasen 
všemi 5 zúčastněnými partnery s výjimkou VFU dne 29. 10. 2020, VFU zvažuje možné odstou-
pení. Všechny připomínky VUT byly zohledněny. Dále byla schválena „Dohoda o plánu nákladů 
na kancelář ředitele CEITEC na rok 2021“. Zasláno na PrO a řediteli CEITEC VUT.  
Dodatečná poznámka z 21. 11. 2020: VFU rovněž podepsala. 

▪ Jednání rektora s ředitelem Fakultní nemocnice u svaté Anny v Brně ze dne 9. 10. 2020: Jednání 
na Rektorátě se zúčastnil ředitel FN, vedoucí PR oddělení nemocnice a dodatečně byla přizvána 
i tisková mluvčí VUT. Rektor informoval o pomoci, kterou VUT nemocnici poskytlo v době jarního 
nouzového stavu, a byly definovány následující závěry: Vedoucí PR oddělení FN ve spolupráci 
s tiskovou mluvčí VUT připraví návrhy na organizaci akcí na odběry krve (FN je soběstačná 
pouze z 25 %). Zástupci FN zašlou do 16. 10. 2020 návrhy na oblasti, ve kterých FN a VUT může 
dále spolupracovat. Jakmile bude návrh na organizaci akcí na odběry krve připraven tiskovou 
mluvčí a prodiskutován ve vedení, budou zástupci F/S i studentů informováni. Oblasti spolupráce 
z FN zatím zaslány nebyly, při současném nárůstu hospitalizovaných na Covid-19 je to zcela 
pochopitelné. Rektor se k tématu vrátí poté, co bude situace stabilizována. 

▪ Dopis z Německé konference rektorů (HRK): Rektor obdržel vyjádření HRK ke spolupráci vyso-
kých škol Německa a Čínské lidové republiky. Dopis byl rozeslán na F/S; může sloužit jako pří-
klad rozumného přístupu ke spolupráci s ČLR. PrO je F/S k dispozici pro případné konzultace.  

▪ AF VUT: Prof. Šikola požádal rektora písemně o možnost umístit dokumenty ke strategii VUT 
2030 a 2021+ na stránky AF VUT. Rektor souhlasí, prof. Šikolovi zaslán odkaz na dokumenty 
Strategie 2030 i na strategie F/S. Strategie 2021+ je stále v procesu, bude poskytnuta až finální 
verze, která bude projednána pracovní skupinou a předložena do AS VUT. Rektor vyjádřil poli-
tování nad nedostatečnou kvalitou komunikačních toků v rámci VUT, poněvadž o připravovaných 
strategiích i jejich definitivních verzích byli mnohokrát informováni zástupci F/S na jednání KR; 
bohužel rektor a vedení VUT nemá k dispozici – kromě posílání „spamů všem zaměstnancům 
a studentům VUT – jinou možnost komunikace. Rektor považuje za vhodné, aby si členové AO 
četli např. zápisy z KR a prohlíželi i přiložené prezentace. 

▪ Jednání s děkany ve věci připomínek F/S k pravidlům rozpočtu: Kvestor připravil sumář připomí-
nek, nyní jsou staženy náměty a bude následovat diskuse na jednáních EK AS VUT. O jednáních 
s děkany fakult bude AS VUT informován. 

▪ Cena Josefa Hlávky udělená studentům VUT: Prestižní ocenění převezmou navržení kandidáti 
dne 16. 10. 2020 na zámku Josefa Hlávky v Lužanech u Přeštic. Zástupci VUT zváží účast dle 
dalšího vývoje epidemiologické situace, jsou to Ing. Vojtěch Domanský/FAST, Ing. Martin Ka-
dlec/FCH, Bc. Simeon Borko/FIT, Ing. Lukáš Flejšman, Ph.D./CEITEC VUT. Rektor gratuluje 
úspěšným studentům. 

▪ Výstup z jednání ČKR ze dne 2. 10. 2020: Platnost zákona č. 188/2020 Sb. (lex specialis) byla 
náměstkem Dolečkem opakovaně na jednání ČKR potvrzena.  

▪ Ustavení Rady pro sport na VUT: Rektor řešil s ředitelkou CESA ustavení Rady pro sport na VUT 
(poradní sbor rektora). Žádá F/S o dodání nominace jednoho člena za F/S.  

▪ Informace k aktuálnímu usnesení vlády č. 598 ze dne 30. září 2020 / MŠMT: Ředitelka Odboru 
vysokých škol, K. Gondková zaslala informace k aktuálnímu usnesení vlády č. 598 ze dne 30. 9. 
2020 a nařízením/opatřením krajských hygienických stanic, které se dotýkají činností vysokých 
škol, a to i s ohledem na krizový zákon č. 188/2020 Sb. Bylo zasláno členům vedení a na fakulty 
a součásti. Studenti by si přáli prezenční výuku, ČKR má zájem, aby se věci diskutovaly s vyso-
kými školami, které jsou odkázány plnit usnesení vlády ČR. Mezi poslední problematická opat-
ření patří zejména uzavření kolejí a menz, v tomto případě někteří studenti např. poukazují na 
to, že bydlí u prarodičů, které by mohli nakazit. Očekávají se jednání na úrovni ČKR.  
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▪ Diskuse o doplnění „institutu stálého hosta“ do Jednacího řádu AS VUT: Rektor doporučuje, aby 
AS VUT projednal tuto záležitost s PrO. Domnívá se, že tento institut může být užitečný, na dru-
hou stranu je ale potřeba brát v úvahu i názor Právního odboru Rektorátu (dále PrO), aby formu-
lace tohoto ustanovení nešla na úkor kvality vnitřního předpisu AS VUT.  

Ing. Konečná vznesla dotaz v souvislosti s výzvou, aby studenti VUT opustili koleje VUT. Rektor 
Štěpánek sdělil, že opatření bylo přijato včera, tuto záležitost se bude snažit koordinovat ve spolu-
práci s ČKR s ostatními vysokými školami, bude připraveno stanovisko VUT. Spolupráce s rektory 
v rámci ČKR bude dále pokračovat.  

 
➢ Prorektor Grmela 

▪ VUT odevzdalo 71 výsledků do SKV (25 biblio, 46 nebiblio), potvrzeno od proděkanů, že byla 
výběru věnována patřičná pozornost, byly vybrány nejkvalitnější výsledky (roky 2015-19), které 
zatím do SKV nebyly vykázány a všechny jsou v RIV. K seznamu se vyjádřili i někteří proděkani 
napříč fakultami s doporučeními, které byly akceptovány. 

▪ Projet TAČR: Výzva Prostředí pro život nebude VUT podávat. Počká na další vhodnou výzvu. 
Fakulta architektury spletla název, odstoupila, zástupci FEKT – Ing. Fujdiak a FAST doc. Apel-
tauer se domluvili a zaslali OPP písemně, že projekt připravovat nebudou. 

▪ MEP: Hodnocení modulů M3 – M5 na VUT proběhlo na všech fakultách a VŠ ústavech, které 
byly v letech 2014–2018 příjemci IP na DKRVO.  
- MŠMT poslalo doporučení scénáře MEP smíšenou formou, nejsou změny od našeho plánu. 
- Program MEP zaslán na F/S. 
- Každá součást dostala seznam otázek na doplnění zprávy – chybí jen FaVU, předseda 

upozorněn. 
- V Brně budou tři členové MEP + tajemnice (z VUT).  
- F/S zašlou nejpozději den dopředu MEP prostřednictvím tajemnice kostru prezentace, se-

znam přítomných zástupců a doktorandů. 
- Na konci on-line setkání bude uzavřená schůzka členů MEP ke zprávě. 
- Dnes ve 14:00 hod. proběhne zkouška Microsoft Teams pro přenos.  
- CVIS sdělil, že lze nahrávat celou návštěvu – pořízení zápisu a kontrola – požadavek na 

ředitele. 
- Moduly M4 a M5: Otázky zatím nejsou, urgujeme u předsedy MEP, jednání on-line v pátek 

od 12:30 hod. Informace zaslány členům vedení. 
 
 
➢ Prorektor Hirš 

▪ CRP malého rozsahu Study in Brno: OZV plánuje podat pokračování stávajícího projektu, který 
byl schválen pro rok 2020. V projektu pro rok 2021 by se OZV chtěl zaměřit také na vědce. Text 
projektu je v pracovní verzi a byl zaslán k revizi partnerům projektu (MU, MENDELU). Funguje 
web projektu: https://www.study-in-brno.cz/ 

▪ DZS zpráva o výzkumu na českých VŠ: Studium a život v ČR pohledem zahraničních studentů. 
https://www.dzs.cz/statistiky/studium-zivot-v-ceske-republice-pohledem-zahranicnich-studentu 

▪ Plánovaná návštěva velvyslankyně Gruzie v ČR na VUT dne 1. 10. 2020 byla v důsledku situace 
Covid-19 odložena. 

 
 
➢ Prorektorka Režňáková 

▪ Na jednání vedení VUT byl předložen návrh koncepce směrnice pro realizaci hodnocení akade-
mických a vědeckých pracovníků. Návrh vychází z předpokladu, že každá F/S bude mít vlastní 
kritéria z množiny možných v IS a přiřadí jí váhu, dle zátěže a významu pro pracoviště. Návrh byl 
diskutován s odborníky, kteří se otázce hodnocení zaměstnanců zabývají. Upozorňovali na ab-
senci existence standardů, což může komplikovat komparaci výkonnosti.  

https://www.study-in-brno.cz/
https://www.dzs.cz/statistiky/studium-zivot-v-ceske-republice-pohledem-zahranicnich-studentu
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Dále je připojen návrh kurzů pro podporu implementace systému hodnocení na VUT pro hodno-
titele, ale i hodnocené pracovníky.  
Bylo zahájeno 2. kolo testování SHAP, kterého se účastní zejména ředitele ústavů, kteří budou 
provádět hodnocení. Je možné vygenerovat i sestavu za ústav, připravuje se zobrazení tříletého 
okna pro hodnocení pracovníka. 

▪ Vedení VUT sumarizovalo a vyhodnotilo návrhy na ocenění osobností a kolektivů za aktivitu 

v boji proti koronaviru (Akce VUT pomáhá). Všem navrženým bude poděkováno za projevenou 

iniciativu. Dále bylo rozhodnuto o udělení 4 kolektivních stříbrných medailí, 4 kolektivních pamět-

ních medailí, 5 individuálních stříbrných medailí, 15 individuálních pamětních medailí. 

 

➢ Prorektor Doupovec 

▪ Dne 13. 10. 2020 proběhne na FaVU návštěva hodnoticí komise NAÚ pro posouzení žádosti 
VUT o rozšíření institucionální akreditace pro oblast vzdělávání „Umění“. Za vedení VUT se jed-
nání zúčastní prorektor Doupovec a prorektorka Režňáková. 

▪ Byla vyhodnocena soutěž „Nejlepší pedagog VUT“ za minulý akademický rok. 
▪ Po poradě s děkany a řediteli VŠ ústavů byl vydán Metodický pokyn č. 6/2020 „Příplatek za výkon 

funkce garanta studijního programu“. 
▪ Na jednání pracovní skupiny pro Strategii VUT 2021+ dne 29. 9. 2020 zazněl názor zpochybňu-

jící potřebu zahraničních studentů studujících v anglickém jazyce a v mezinárodních studijních 
programech. Do zápisu z posledního KR proto prorektor sepsal některé důvody, proč VUT musí 
usilovat o zahraniční studenty studující v angličtině.  

o Prestiž a mezinárodní žebříčky vysokých škol 
- Počet zahraničních studentů vysoké školy je jedním z parametrů žebříčků VŠ. 
- Prestiž vysoké školy stojí a padá na dvou parametrech (které spolu souvisí a navzájem 

se ovlivňují): Výsledky VaV a počty zahraničních studentů (včetně doktorandů). To jsou 
zpravidla nejdůležitější informace v prezentacích kvalitních zahraničních VŠ. 

o Výzkumná univerzita bez zahraničních studentů neexistuje 
o Argument „za prestiž si nic nekoupíme“ je lichý 
- Při návštěvách renomovaných zahraničních vysokých škol se zahraniční partneři zpravi-

dla zajímají, jaké má VUT postavení v mezinárodních žebříčcích a zda reálně učí v an-
gličtině, zda má zahraniční studenty apod. Podle toho se rozhodují, zda budou s VUT 
spolupracovat či nikoliv (to se týká i zapojení do výzkumných programů, konsorcií apod.). 

- Zájemci o doktorské studium si vybírají vysokou školu i podle prestiže a umístění v žeb-
říčcích vysokých škol. 

- Chceme schopné doktorandy ze zahraničí nebo ne? Chceme, aby nás renomované za-
hraniční vysoké školy braly jako partnera nebo ne? 

o Institucionální akreditace: V Rozhodnutí o udělení IA byl VUT vytýkán malý počet zahra-
ničních studentů, v kontrolní zprávě jsme se zavázali to napravit.  

- Finanční důvody 
- MŠMT opakovaně avizuje, že „mezinárodní dimenze vysoké školy“ (včetně počtu zahra-

ničních studentů) se stane jedním z parametrů kvality s přímým dopadem na financování 
vysoké školy. Je pouze otázkou času, kdy to nastane (protože v zahraničí je to běžný 
prvek hodnocení kvality vysokých škol).  

- Současná pozice VUT v rámci domácích univerzit je tristní, viz počty samoplátců v AJ na 
jednotlivých VŠ (UK 3003, MUNI 915, ČVUT 558, MENDELU 381, VŠBTUO 192, UTB 
108, TUL 47, VUT 48). Z tuzemských VVŠ je VUT zdaleka nejhorší, takže VUT je jedno-
značně regionální univerzitou. Pokud by se počet samoplátců stal parametrem financo-
vání VŠ, tak by pozice VUT byla ze všech veřejných vysokých škol nejhorší. 

- Pro některé vysoké školy je příjem z poplatků zahraničních studentů významnou součástí 
rozpočtu. Toto nebude primární cíl VUT – my se však musíme nejdříve odlepit ode dna.  

Prorektor se rozloučil se sdělením, že má další neodkladná pracovní jednání, své informace jako 
vždy zašle členům AS VUT, budou přílohou zápisu a členové AS je obdrží po zasedání AS VUT.  
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➢ Vedoucí OMVV Ing. Herrmannová 

▪ Akademické shromáždění, které je naplánováno na 24. 11. 2020: Podle aktuální situace na za-
čátku listopadu uvidíme, jestli bude možné zorganizovat ceremoniál alespoň pro oceněné za-
městnance a studenty. Jakmile obdržíme kompletní seznam oceněných, nachystáme dopis, kte-
rým každého budeme o ocenění informovat. 

▪ Akademické víno se letos nemůže konat. Hledáme formu, jak víno vybrat, aby tradice zůstala 
zachována.  

▪ Soutěž 8 z VUT se letos uskuteční. Kurz soft skills pro studenty proběhne v on-line formě. Soutěž 
v listopadu se uskuteční formou 8 krátkých videí.  

 

➢ Tisková mluvčí Mgr. Koudelová 
 
▪ Členové AS VUT obdrží po zasedání AS VUT aktuální Monitoring médií od 15. září do 12. října 

2020.  
 

➢ Kancléř Gregorek 

▪ Poděkoval za zařazení projednání majetkoprávních záležitostí na dnešní zasedání AS VUT 
a dále sdělil, že navazující jednání Správní rady VUT je připravováno na příští týden.   

 

 
6. INFORMACE Z RVŠ 
 
Člen Předsednictva RVŠ za VUT v Brně RNDr. Popela sdělil, že Sněmu RVŠ, který se měl konat ve 
čtvrtek 17. 9. 2020 v pražském Karolinu, byl zrušen. Ve čtvrtek 15. 10. 2020 se bude konat Před-
sednictvo RVŠ – prostřednictvím on-line konference. Materiály z RVŠ RNDr. Popela zasílá průběžně 
všem členům AS VUT.  

Ing. Galeová informovala členy AS o jednání pracovní komise RVŠ pro umělecké VŠ.  
 
 

7. INFORMACE SK AS VUT  
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová informovala o zrušených studentských akcích – byla zru-
šena Hudba z FEKTu, na FSI se ruší Strojařské schody. V pátek se bude konat zasedání SK RVŠ 
týkající se problematiky spojené se současnou pandemií koronaviru Covid-19. Dále se studenti ak-
tuálně zabývají problémy spojenými s uzavřením kolejí a menz na VUT.  
 
 

8. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FIT VUT 
 
Návrh Jednacího řádu AS FIT předložil předseda AS FIT Ing. Kočí předsedovi AS VUT Hanáčkovi 
e-mailem dne 6. 10. 2020 (schválen téhož dne na zasedání AS FIT) – rozeslán všem členům AS 
VUT e-mailem dne 7. 10. 2020. K tomuto návrhu vedoucí PrO Mgr. Sobotka sdělil, že dokument 
viděl PrO ještě před jeho schvalováním v AS FIT a lze konstatovat, že návrhy úprav doporučené 
PrO byly ze strany fakulty akceptovány. Obecně pravidla pro distanční jednání vychází ze „vzoro-
vého“ dokumentu – Dodatku č. 1 Jednacího řádu AS VUT. Rektor Štěpánek sdělil, že jeho stano-
visko vychází z vyjádření PrO.  

Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová na dnešním zasedání AS sdělila, že legislativní komise AS 
VUT projednala předložený návrh per rollam – viz níže uvedené přijaté usnesení.   

Usnesení LK AS VUT č. 1 ze dne 12. 10. 2020: 
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Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Dodatku č. 1 Jed-
nacího řádu AS FIT. 
Hlasování: pro – 7 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Jednacímu řádu AS FIT.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FIT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

 Volební řád AS Fakulty výtvarných umění VUT 
 
Návrh Volebního řádu AS FaVU (dále VŘ AS FaVU) předložila předsedkyně AS FaVU Mgr. Žáčková 
předsedovi AS VUT Hanáčkovi e-mailem dne 8. 10. 2020 (schválen dne 7. 10. 2020 na zasedání 
AS FaVU). Návrh byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 8. 10. 2020. K tomuto návrhu 
zaslal vedoucí PrO Mgr. Sobotka vyjádření, které bylo rozesláno všem členům AS VUT e-mailem 
dne 9. 10. 2020. Mgr. Sobotka zejména konstatoval, že je vhodné zvážit komplexní úpravu tohoto 
předpisu, přičemž náměty PrO byly předány děkanovi FaVU, který je předkladatelem tohoto před-
pisu, s informací, že PrO je připraven poskytnout maximální podporu při přípravných pracích na 
novém dokumentu. PrO však respektuje, že stejně jako v případě AS FA stojí FaVU před realitou 
blížících se voleb (byť plánovaných na leden), v případě FaVU je to komplikované v tom, že aktuálně 
VŘ AS FaVU nemá žádný, což je v rozporu se zákonem a ad absurdum FaVU nemá předpis, dle 
kterého by mohla své volby do AS FaVU vyhlásit. Z uvedeného návrhu je ale současně patrno, že 
jde v podstatě o postup identický s postupem, který zvolila FA – tedy doplněním primárně elektro-
nických voleb. V této otázce lze konstatovat, že úprava FaVU vychází ze vzoru, kterým je dodatek 
Volebního řádu AS VUT. Rektor Štěpánek sdělil, že jeho stanovisko opět vychází z vyjádření PrO.  

Dále Mgr. Sobotka poukázal na připomínky předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilové, které zaslala 
předsedkyni AS FaVU Mgr. Žáčkové dne 8. 10. 2020. Mgr. Musilová zejména konstatovala, že na 
posledním zasedání AS VUT dne 2. 10. 2020 výslovně zazněl apel, aby fakulta co nejdříve předložila 
nový VŘ AS FaVU. Současně bylo zdůrazněno, že volební řád by měl korespondovat s přístupem 
VUT. Jde tedy především o vymezení volebních obvodů. V předloženém návrhu je uvažován pouze 
jeden volební obvod (čl. 7 a v návaznosti na to i články další, např. čl. 8 a čl.11), do něhož volí všichni 
členové akademické obce FaVU, tedy jak akademičtí pracovníci, tak studenti. Dále obecně konsta-
tovala, že struktura textu převážně kopíruje strukturu Volebního řádu AS VUT. Při zběžném prostu-
dování je však na zvážení např. částečná duplicita čl. 3 a 4 pokud jde o zánik členství, problematický 
se jeví čl. 4 odst. 3 d) – zánik členství pro nečinnost (v této souvislosti probíhaly v minulosti rozsáhlé 
diskuse s PrO, který toto nepovažoval za přípustné), čl. 5/5 i. f. – doručování nejstaršímu členovi AS 
(jak to bude člen AS zjišťovat při respektu k ochraně osobních údajů), již zmíněná problematika 
volebního obvodu a s tím související kandidátní listiny (čl. 7, 8, 11), není řešeno přeřazení mezi 
volebními skupinami, čl. 9 – komu sdělí rezignaci člen volební komise?, čl. 11 – sestavení seznamu 
voličů dle aktualizace k poslednímu dni měsíce přecházejícího konání voleb, 13/6 d) – nejasný od-
kaz, u čl. 14/4 upozornila, že RNDr. Popela, člen AS VUT (a nejen on), se silně vymezil proti "úko-
lování" CVIS fakultami (v tomto směru odkázala na zástupce FaVU v AS VUT a jejich referenci 
o jednání AS VUT dne 2. 10. 2020). Na závěr Mgr. Musilová doporučila, aby FaVU návrh předpisu  
konzultovala s PrO, a to ještě před jeho předložením (schvalováním) ve fakultním AS. PrO může 
shledat diskutabilní a hodná úpravy i jiná ustanovení. Ve spolupráci s PrO se podaří odstranit chyby 
a nesrovnalosti ve VŘ AS FaVU ještě dříve, než bude projednáván v AS FaVU. 



 

8 / 18 

Mgr. Musilová na dnešním zasedání AS VUT zrekapitulovala, že své vyjádření zaslala členům LK 
AS VUT a dále sdělila, že původně předpokládala, že se k tomuto návrhu dnes vyjádří všichni čle-
nové AS VUT. Dnes krátce po půlnoci ale rozeslala tajemnice AS členům AS VUT novou verzi VŘ 
AS FaVU, kterou zaslala předsedkyně AS FaVU Mgr. Žáčková s průvodním komentářem, že tento 
návrh byl schválen na včerejším mimořádném zasedání AS FaVU. Z jejího komentáře lze usoudit, 
že byla stažena z projednávání v AS VUT výše uvedená první verze návrhu VŘ AS FaVU, předlo-
žená AS  dne 8. 10. 2020. Mgr. Musilová dále uvedla, že dle jejího názoru je třeba vyčkat, jaké bude 
vyjádření PrO k tomuto novému návrhu, který také nemohl být ani zveřejněn 7 dnů před jeho schvá-
lením v AS VUT. Vzhledem k tomu, že se volby do AS FaVU budou konat až v lednu, v tuto chvíli 
nehrozí prodlení.  

Doc. Hanáček přečetl průvodní e-mail od předsedkyně AS FaVU Mgr. Žáčkové, která informovala 
o výsledku včerejšího mimořádného zasedání AS FaVU a požádala o zkrácení předcházející lhůty 
ke schválení. Doc. Hanáček sdělil, že schvalování tohoto návrhu na dnešním zasedání AS nedopo-
ručuje, doc. Steinbauer se připojil k jeho názoru se zdůvodněním, že součástí návrhu není změnová 
verze oproti předcházející verzi a dále nebyly splněny legislativní náležitosti, včetně zveřejnění ná-
vrhu. Člen AS VUT z FaVU MgA. Hrůza sdělil, že nová verze VŘ AS FaVU byla projednávána / 
schválena AS FaVU proto, že původní dokument byl ve větším rozsahu připomínkován PrO Rekto-
rátu a předsedkyní LK AS VUT Mgr. Musilovou. AS FaVU se včera snažil celý dokument upravit tak, 
aby byly splněny všechny vznesené připomínky a požadavky. Zároveň byl na základě konzultace 
s PrO (JUDr. Podolou) proveden postup dle jejich doporučení. V souvislosti s jedním volebním ob-
vodem uvedeným ve VŘ AS FaVU MgA. Hrůza sdělil, že na FaVU proběhla anketa, s výsledkem, 
že AO FaVU jej chce zachovat. 

Následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž průběhu vystoupili zejména Mgr. Musilová, doc. Haná-
ček, MgA. Hrůza, Ing. Galeová, doc. Steinbauer a RNDr. Popela. Diskuse se týkala zejména jednoho 
volebního obvodu, v jehož rámci všichni volí všechny (tj. že studenti volí i akademické pracovníky 
a akademičtí pracovníci i studenty), což je rozdílné od voleb do AS VUT i od voleb do AS fakult na 
většině fakult VUT, na kterých probíhají volby ve dvou volebních obvodech (s výjimkou FA, které byl 
schválen na minulém zasedání AS v rámci Dodatku č. 1 k VJŘ AS FA také jeden volební obvod). 
Dále členové AS VUT konstatovali, že z e-mailu od předsedkyně AS FaVU nevyplývá, zda byly 
všechny připomínky PrO a Mgr. Musilové do předloženého návrhu zapracovány. V závěru diskuse 
se členové AS VUT shodli na tom, že by se mělo uskutečnit společné jednání členů LK AS VUT, 
zástupců FaVU a PrO, kteří by měli prodiskutovat své názory. Vzhledem k tomu, že se členové AS 
VUT nemohli vůbec s předloženým návrhem seznámit, doporučili jeho projednání odložit na příští 
zasedání AS VUT. Současně bylo doporučeno, aby malé fakulty, které nemají na své fakultě práv-
níky, více spolupracovali s PrO. Na závěr Mgr. Musilová navrhla termín společného jednání LK AS 
VUT, za účasti předsedy AS VUT, zástupců FaVU a PrO, na úterý 20. 10. 2020 od 11:30 hodin, Mgr. 
Musilová připraví pozvánku s programem jednání.  
 

 Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI 
 
Návrh Dodatku č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI předložil předseda AS FSI doc. Návrat předsedovi AS 
VUT Hanáčkovi e-mailem dne 8. 10. 2020 (schválen dne 8. 10. 2020 na zasedání AS FSI). Návrh 
byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 9. 10. 2020. K tomuto návrhu vedoucí PrO Mgr. 
Sobotka zaslal vyjádření, které bylo rozesláno všem členům AS VUT e-mailem dne 12. 10. 2020. 

Vyjádření Mgr. Sobotky:  
Dodatek Jednacího řádu AS FSI: zde je řešeno opravdu jen zavedení distančního jednání. Za PrO je úprava 
v pořádku. Formální lehká výtka – podobně jako nám vadilo v případě AS FA nedodržení Legislativních pravi-
del Vlády ohledně vkládání odstavců 2a a 3a mezi stávající, tak v případě článků je to opět obráceně. V tomto 
případě naopak Legislativní pravidla doporučují články „písmenkovat“ – tedy namísto vložení čl. 11 a přečís-
lování ostatních by bylo legislativně čistší vložit článek „10a“. Ale jde o formální výtku, která by neměla mít vliv 
na posouzení dodatku. 
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Rektor Štěpánek sdělil, že se ztotožňuje se stanoviskem PrO Rektorátu. Mgr. Musilová sdělila, že 
LK AS VUT předložený návrh nestihla z časových důvodů projednat. Dle jejího názoru, je ale návrh 
obsahově konzistentní s Dodatkem č. 1 k JŘ AS VUT, a proto k němu nemá připomínky.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo hlasováno o schválení dvou 
níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

 Nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI 
 
Návrh nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI předložil předseda AS FSI doc. Návrat před-
sedovi AS VUT Hanáčkovi e-mailem dne 8. 10. 2020 (schválen dne 8. 10. 2020 na zasedání AS 
FSI). Návrh byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 9. 10. 2020. K tomuto návrhu vedoucí 
PrO Rektorátu Mgr. Sobotka zaslal vyjádření, které bylo rozesláno všem členům AS VUT e-mailem 
dne 12. 10. 2020:   

Vyjádření Mgr. Sobotky: 
Nový jednací řád VR FSI: zde, jakkoli se zdá verze minimalistická, tak je o dvě strany bohatší než původní 
verze z roku 2007. Předpokládám, že základní důvod pro nový předpis je úprava distančního jednání (článek 
7), jehož úprava je za PrO v pořádku. Zbytek je v podstatě upřesněná a strukturovanější úprava jednání tak, 
jak byla v JŘ z roku 2007. Tedy i zde nemáme podstatné připomínky. 

Rektor Štěpánek sdělil, že se ztotožňuje se stanoviskem PrO Rektorátu. Mgr. Musilová sdělila, že 
rovněž tento dokument nestihla LK AS VUT z časových důvodů projednat, proto vychází ze stano-
viska PrO a nemá k němu také připomínky.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI.   
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

 Další legislativní záležitosti – Návrhy na doplnění Jednacího řádu AS VUT 
 
Člen AS VUT – předseda Volební komise VUT pro volby do AS VUT Ing. Bradáč podal návrh na 
doplnění Jednacího řádu AS VUT o ustanovení týkající se institutu stálého hosta na zasedáních AS 
VUT pro zástupce VŠ ústavů, kteří nebyli ve volbách zvoleni do KAP AS VUT, návrh byl rozeslán 
všem členům AS VUT e-mailem dne 12. 10. 2020.  

Dodatek Jednacího řádu AS VUT – návrh Ing. Bradáče: 
„V článku 6 se vkládá odst. 5: 
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5. Zasedání AS VUT se může účastnit též tzv. stálý host. Stálým hostem může být zástupce VŠ ústavu, který 
nemá zastoupení v komoře akademických pracovníků AS VUT. Stálým hostem je především neúspěšný kan-
didát z řad akademických pracovníků v posledních volbách do AS VUT, pokud takového nelze určit, popř. 
neúspěšný kandidát tuto funkci odmítne, pak stálého hosta ustanoví ředitel příslušného VŠ ústavu. Stálý host 
má právo účastnit se jednání AS a vystupovat v rozpravě k projednávaným záležitostem. Nemá právo hlaso-
vat. 
V článku 13, odst. 4 se vkládá písm. c: 
c) stálý host (viz čl. 6, odst. 5) po schválení AS VUT. Stálý host má v takovém případě právo vystupovat 
v rozpravě a nemá právo hlasovat.“ 

K návrhu Ing. Bradáče se vyjádřil vedoucí PrO Mgr. Sobotka (vyjádření rozesláno členům AS e-
mailem dne 12. 10. 2020 ve večerních hodinách). Mgr. Sobotka ve svém vyjádření sdělil, že respek-
tuje právo každého člena AS předložit a navrhnout senátu jakoukoli úpravu, současně ale navrhl 
s tímto návrhem nespěchat a předložit úpravu, která nebude působit negativně v rámci stávajícího 
Jednacího řádu AS VUT. Dle názoru Mgr. Sobotky tento předložený návrh není systémový, a na-
místo něj by měla být uskutečněna debata o případné úpravě rozdělení křesel v rámci AS VUT tak, 
aby byly VŠ ústavy spokojeny, tj. měly nepodmíněné právo na svého zástupce v AS VUT.  

Mgr. Musilová poděkovala Ing. Bradáčovi za předložení návrhu, současně poděkovala i PrO za jeho 
vyjádření a doporučila požádat PrO o předložení takového návrhu, který bude vhodné Akademickým 
senátem VUT schválit. Následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž průběhu vystoupili zejména Ing. 
Kruljacová, doc. Steinbauer, doc. Hanáček, RNDr. Popela a PaedDr. Slezáček. V diskusi byly vy-
sloveny různé názory na doplnění institutu stálého hosta do JŘ AS VUT, přestože při diskusi AS 
VUT ohledně námětů na úpravy / doplnění VŘ AS VUT uskutečněné v průběhu výjezdního zasedání 
AS VUT v r. 2019 byl tento námět většinově podpořen. V závěru diskuse předseda AS VUT Hanáček 
sdělil, že dle jeho názoru byla námitka PrO k předloženému návrhu příliš silná. V minulosti se již 
pravidelně zúčastňovali zasedání AS VUT stálí hosté, kteří byli zváni na zasedání předsedou AS, 
přestože v JŘ AS VUT takové ustanovení není uvedeno. Dle názoru doc. Hanáčka je ale rozdíl mezi 
„hosty zasedání“ a „stálými hosty zasedání“, a o to právě jde. Dále doporučil, aby se Ing. Bradáč 
a Mgr. Musilová spojili s Mgr. Sobotkou za účelem dopracování návrhu, který bude možné Akade-
mickým senátem VUT schválit. Tento postup podpořil i rektor Štěpánek.  
 
 

9. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Dodatek č. 1 k Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 
 
Návrh Dodatku č. 1 k Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 předložil z pověření rektora Štěpánka kvestor 
Janíček e-mailem dne 30. 9. 2020 na základě jednání AS VUT dne 29. 9. 2020, spolu s komentářem. 
Návrh byl poprvé projednáván ekonomickou komisí AS VUT dne 2. 10. 2020, následně pokračovalo 
jednání na následujícím zasedání AS VUT. Na jednání EK bylo upozorněno na chybu v předloženém 
návrhu, s požadavkem provedení opravy návrhu. Dne 5. 10. 2020 zaslal kvestor Janíček druhou 
verzi návrhu Dodatku č. 1 k Rozpočtu VUT na r. 2020, která byla upravena na základě jednání EK 
AS VUT a jednání AS VUT dne 2. 10. 2020 – rozeslána bezprostředně všem členům AS VUT. Sou-
částí tohoto e-mailu byl opět podrobný komentář kvestora Janíčka. Upravený dodatek ze dne 5. října 
2020 obsahuje: 
1. Rozdělení části motivační složky IP dle hodnocení M1. Tabulka byla upravena na základě zjiš-

těných nesrovnalostí. Prorektor Grmela provedl přepočet a informoval o opravě, současně byl 
připojen Excel soubor s provedeným propočtem „0_Rozdělení DKRVO…“ .  Současně byla při-
pojena legenda s vysvětlivkami.  

 2. Návrh navýšení rozpočtu CVIS pro rok 2020. Původní informace. 

Na dnešním zasedání AS VUT kvestor Janíček dále upřesnil, že předložený návrh byl zpracován ve 
dvou částech:  
1. Dodatečné rozdělení části motivační složky dle podkladů RVVI pro modul M1 – cca 5mKč a na-
výšení rozpočtu CVIS o +7,029mKč po provedené úpravě – z původně požadované částky 
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10,792mKč byla odečtena částka HV, požadované kompenzace na zvýšený odvod a náklady na 
převod účetních z Rektorátu.  
2. Vypořádání výuky svobodných předmětů: Informace o vypořádání odměn za výuku ve svobod-
ných předmětech. Tuto informaci AS již neschvaluje, pouze bere na vědomí, že bude rozděleno. 
Objem prostředků stanovených modelem se oproti roku 2018/19 navyšuje. Úhrada bude provedena 
z CP 2020. 

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela sdělil, že tato upravená verze byla projednána ekonomickou 
komisí AS VUT dnes před zasedáním AS VUT. EK AS VUT přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 13. 10. 2020: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT Dodatek č. 1 k Rozpočtu VUT 
v Brně na r. 2020 – verzi ze dne 5. 10. 2020 – ke schválení. 
Hlasování: pro – 9 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno ihned k hla-
sování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Rozpočtu VUT na r. 2020.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 – verzi ze dne 
5. 10. 2020.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 
 
 

 Malé investice (INV) a velké opravy (NEI) pro r. 2021 
 
Návrh byl předložen z pověření rektora Štěpánka kvestorem Janíčkem e-mailem dne 6. 10. 2020 – 
bezprostředně rozeslán všem členům AS VUT, spolu s podrobným komentářem kvestora. Doku-
ment projednávala EK AS VUT dnes před zasedáním AS VUT.  

Na dnešním zasedání přednesl kvestor Janíček k předloženému dokumentu podrobný komentář 
Návrh byl zpracován na základě diskuse a kompletace stavebních akcí pro rok 2021 na základě 
dvou jednání Stavební komise VUT (dále StavK) potřebných pro Plán realizace SZ 2021 (viz tabulka 
INV a NEI 2021 – stavební velké opravy / malé stavební investice / centralizované vybavení). Na 
základě projednání ve StavK byla dokončena tabulka velkých oprav a malých investic plánovaných 
na rok 2021. Tabulka obsahuje tentokrát komplexně všechny akce včetně nabíhajícího Programu 
133 220. Dokument je nezbytný jako příloha Plánu realizace Strategického záměru 2021, který je 
nutné celkově projednat v AS, následně ve VR VUT. 
 

 Příprava Pravidel rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021 
 
Kvestor Janíček zaslal z pověření rektora Štěpánka členům EK AS VUT materiály týkající se pří-
pravy „Pravidel rozpočtu VUT pro r. 2020“ – rozeslány bezprostředně e-mailem dne 7. 10. 2020. 
Materiály byly zpracovány k diskusi s děkany a řediteli F/S na téma Náměty k pravidlům rozpočtu 
VUT, jejich součástí je jednak prezentace se shrnutím hlavních tezí a jednak full-textová informace 
s náměty. Další součástí jsou také abstrahované hlavní okruhy zaslaných připomínek. Termín pro 
zaslání dalších požadavků je stanoven na 31. 10. 2020. Vzhledem k tomu, že byla zahájena příprava 
Rozpočtu 2021 a rovněž lze očekávat diskusi na téma „Pravidla rozpočtu VUT pro rok 2020“, poskytl 
kvestor tyto materiály členům EK AS VUT k diskusi.  
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Na dnešním zasedání AS VUT přednesl kvestor Janíček k výše uvedeným materiálům podrobný 
komentář. Členové AS VUT vzali informace kvestora na vědomí s tím, že podrobné diskuse budou 
probíhat na jednáních EK AS VUT.  
 
 

 Majetkoprávní záležitosti – Smlouvy o zřízení věcného břemene a vstup do právnické osoby 

 
Návrh předložil kancléř Gregorek z pověření rektora Štěpánka e-mailem dne 6. 10. 2020 – rozeslán 
bezprostředně všem členům AS VUT. Předložený návrh obsahuje čtyři smlouvy o zřízení věcného 
břemene a jeden vstup do právnické osoby, ke kterým je nutné vyjádření AS VUT před zasedáním 
SR VUT. S ohledem na časovou tíseň požádal rektor o zkrácení překládací lhůty a projednání na 
dnešním zasedání AS. Jedná se o standardní body doplněné odůvodněním a v přílohách jsou kon-
krétní návrhy smluv, či bližší odůvodnění vstupu do právnické osoby. 

Návrhy byly projednány ekonomickou komisí AS VUT dnes před zasedáním AS VUT, kvestor Janí-
ček doplnil podrobné informace na dnešním zasedání AS VUT. EK AS VUT dnes před zasedáním 
AS přijala v této věci níže uvedená usnesení, se kterými seznámil členy AS VUT předseda EK AS 
VUT RNDr. Popela.  

Usnesení EK ASVUT č. 2: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT vyjádřit se kladně ke zřízení 
věcných břemen v k.ú. Veveří SmB, k.ú. Medlánky SmB a k.ú. Královo Pole, SmB, dle podkladu 
zaslaného kancléřem Mgr. Gregorkem dne 9. 10. 2020 a představeným na dnešním jednání EK AS 
VUT kvestorem doc. Janíčkem. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Usnesení EK AS VUT č. 3: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT vyjádřit se kladně ke vstupu 
VUT do právnické osoby s názvem CyberSecurity Hub, z. ú. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým majetkoprávním 
dokumentům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistou-
peno k hlasování o schválení níže uvedených usnesení, první usnesení se týkalo zkrácení předklá-
dací lhůty k projednání návrhů, další usnesení vycházely z návrhů zpracovaných PrO.  

Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání majetkoprávních návrhů předložených AS VUT dne 6. 10. 2020.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

1. ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI V K.Ú. VEVEŘÍ, STATUTÁRNÍ MĚSTO BRNO 
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 775/1, 795/1, 823/1, 825/1, 825/2, 
826/2, 826/4, 826/5, 826/9, 837 v k.ú. Veveří, spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. VUT je oprávněným a Statutární město Brno, povinným. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

2. ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI V K.Ú. MEDLÁNKY, 
    STATUTÁRNÍ MĚSTO BRNO, VISION INVEST 
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Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 785/66, 834/18, 834/23, 834/45 
v k.ú. Medlánky, spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (plynovodní přípojka), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné, z čehož VUT hradí polovinu. VUT a obchodní společnost Visio 
Invest, s.r.o., IČ: 26297655, sídlem Hudcova 532/78b, Brno jsou oprávněnými a Statutární město 
Brno, povinným. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

 
3. ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI V K.Ú. MEDLÁNKY, VISION INVEST, BARTOŠOVÁ 
 
Návrh usnesení AS č. 14: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 834/42, 834/41 a 834/15 v k.ú. 
Medlánky, spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (vedení plynovodu), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

4. ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI V K.Ú. KRÁLOVO POLE, ŘEDITELSTVÍ SILNIC A DÁLNIC 
 
Návrh usnesení AS č. 15: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 4602/33 v k.ú. Královo pole, 
spočívajícího v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. 
VUT je oprávněným a Ředitelství silnic a dálnic povinným. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

5. VSTUP VUT DO CYBERSECURITY HUB 
 
Návrh usnesení AS č. 16: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke vstupu VUT do právnické osoby s názvem CyberSecurity Hub, z. ú. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

 Diskuse o jednáních o podílu ve VTP, a. s. 
 
Informace z jednání pracovní skupiny týkající se podílu ve VTP, a s. Brno z pátku 9. 10. 2020 podali 
rektor Štěpánek a kvestor Janíček. V pátek 9. 10. 2020 zasedala komise pro záležitosti týkající se 
VTP, a. s., komise konstatovala, že se VUT kloní k návrhu setrvat v nájemním vztahu se společností 
VTP, a. s. Pro účely jednání AS VUT bude připraven podklad podrobněji, aby mohl přijmout nové 
usnesení k dané záležitosti. Členové AS VUT vzali výše uvedené skutečnosti na vědomí.  
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10. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

 Akční plán pro internacionalizaci na období r. 2021–2023  
 
Z pověření rektora Štěpánka předložil prorektor Hirš „Akční plán pro internacionalizaci na období r. 
2021–2023“, rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 6. 10. 2020. Po domluvě s předsedou 
AS VUT Hanáčkem zaslal předseda KTČ AS VUT Ing. Bradáč tento materiál ještě před jeho před-
ložením AS VUT všem členům KTČ AS VUT. Tento akční plán vznikl jako výstup z Monitoringu 
internacionalizace, který provedl v roce 2019 na VUT Dům zahraniční spolupráce (Národní agen-
tura). Návrh akčního plánu prošel schválením vedení VUT. Požadavkem DZS je, aby byl Akční plán 
schválen akademickým senátem dané univerzity, v termínu do 15.10.2020.  

Předseda KTČ AS VUT Ing. Bradáč na dnešním zasedání AS sdělil, že KTČ projednala tento doku-
ment per rollam, členové komise nevznesli žádné připomínky.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému dokumentu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 17: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Akčního plánu pro internacionalizaci na období 2021–2023.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

Návrh usnesení AS č. 18: 
Akademický senát VUT schvaluje Akční plán pro internacionalizaci na období 2021–2023.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

11. USTAVENÍ RADY VYSOKÝCH ŠKOL PRO NOVÉ FUNKČNÍ OBDOBÍ 2021 AŽ 2023 
 
Předseda AS VUT doc. Hanáček úvodem zrekapituloval, že zaslal předsedům AS všech fakult VUT 
dopis týkající se ustavení nové Rady vysokých škol pro funkční období 2021–2023, ve kterém vyzval 
AS fakult, aby zaslaly jména navržených delegátů za fakultu s termínem do 12. 10. 2020, ke schvá-
lení na dnešním zasedání. Podle Statutu Rady vysokých škol mají být do RVŠ jmenováni: delegát 
VŠ do Sněmu a Předsednictva, delegát VŠ do Sněmu, delegát za VŠ do SK RVŠ a jeho náhradník 
a delegáti všech fakult vysokých škol do Sněmu RVŠ. AS VUT by měl dnes schválit delegáty za celé 
VUT a na základě dosud doručených návrhů z fakult pak delegovat zástupce VUT za příslušnou 
fakultu do Sněmu RVŠ. Pokud AS fakult nestihly do této doby návrhy delegátů projednat, budou 
projednány na některém dalším zasedání AS VUT. Termín zaslání delegátů na RVŠ je do 20. 11. 
2020. 

Ing. Smolíková, která je předsedkyní AS FP, informovala o rozhodnutí AS FP, že nominaci delegáta 
za FP do Rady VŠ Akademický senát Fakulty podnikatelské zatím neuskutečnil, protože považuje 
za korektní, aby o novém delegátu do RVŠ rozhodl nově zvolený senát. Předsedkyně SK AS VUT 
Ing. Kruljacová sdělila, že podobný názor má i SK AS VUT, která navrhne zástupce do SK RVŠ a 
jeho náhradníka až po volbách do AS VUT pro nové funkční období, nominovat by jej měla nová SK 
AS VUT.  

Dále doc. Hanáček zrekapituloval, že dle Jednacího řádu AS VUT (článek 9 odst. 6 písm. a) je 
hlasování, které se týká jmenovitě určených osob, vždy tajné. Členové AS VUT pak diskutovali 
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o formě tajného hlasování. Doc. Steinbauer a Ing. Bradáč informovali AS VUT o možnosti tajného 
hlasování v rámci Microsoft Teams. Členové AS VUT se poté dohodli, že o následujícím usnesení 
nebudou hlasovat jmenovitě, (delegáti z fakult již byli jednotlivě schvalováni akademickými senáty 
fakult), ale o usnesení AS VUT jako celku. Doc. Steinbauer informoval členy AS VUT, že pro tajné 
hlasování bude vytvořen speciální kanál, ve kterém mohou volit pouze členové AS VUT (aby byli 
zcela vyloučeni z možnosti hlasování hosté dnešního zasedání AS).  
 
Návrh usnesení AS č. 19: (Tajné hlasování) 
AS VUT schvaluje tyto delegáty fakult VUT do Sněmu RVŠ pro funkční období 2021–2023:  
▪ Fakulta stavební: doc. Ing. Jana Korytárová, Ph.D., ekonomická komise. 
▪ Fakulta strojního inženýrství: doc. Ing. Jan Roupec, Ph.D., legislativní komise.  
▪ Fakulta elektrotechniky a komunikačních technologií: Ing. Ivana Jakubová; pracovní komise pro 

vzdělávací činnost. 
▪ Fakulta informačních technologií: Ing. Radek Kočí, Ph.D.; pracovní komise legislativní.  
▪ Fakulta chemická: doc. Ing. Tomáš Opravil, Ph.D.; pracovní komise pro vědeckou činnost; pra-

covní komise pro kvalitu vysokých škol a její hodnocení. 
▪ Fakulta architektury: Ing. arch. Nicol Galeová; pracovní komise pro strategie a rozvoj ve vysokém 

školství a pracovní komise pro umělecké VŠ.  
▪ Fakulta výtvarných umění: doc. Mgr. Richard Fajnor, pracovní komise pro umělecké vysoké 

školy.  
Výsledek tajného hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas.  
Návrh byl schválen.  
 
Následně AS VUT jednal o návrhu na delegáta do Předsednictva RVŠ za celé VUT. Doc. Hanáček 
sdělil, že obdržel do dnešního dne tři návrhy na opětovné delegování RNDr. Popely do této funkce, 
které podali zástupce FSI v AS VUT prof. Štětina (navrhl jej také do funkce místopředsedy RVŠ), 
zástupkyně FA v AS VUT Ing. arch. Galeová a zástupce FCH v AS VUT doc. Opravil. Dle jejich 
názoru RNDr. Popela vzhledem ke svým velkým zkušenostem z dlouhodobé činnosti v Radě VŠ 
vždy VUT velmi dobře zastupoval, proto by měl v této funkci pokračovat. RNDr. Popela vyjádřil 
s kandidaturou souhlas. Členové AS VUT následně hlasovali o schválení níže uvedeného návrhu 
usnesení tajným hlasováním.  
 
Návrh usnesení AS č. 20: (Tajné hlasování) 
Akademický senát VUT schvaluje jako delegáta za VUT do Sněmu a Předsednictva RVŠ pro funkční 
období 2021–2023 RNDr. Pavla Popelu, Ph.D. a navrhuje jej do funkce předsedy pracovní komise 
RVŠ pro strategie a rozvoj ve vysokém školství a do ekonomické komise RVŠ. Zároveň jej navrhuje 
do funkce místopředsedy/ předsedy Rady vysokých škol.  
Výsledek tajného hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 2 hlasy, zdržel se hlasování – 3 hlasy.  
Návrh byl schválen. 
 
RNDr. Popela poděkoval členům AS VUT za schválení. Na závěr doc. Hanáček vznesl dotaz, zda 
chtějí členové AS VUT hlasovat o návrhu delegáta za celé VUT do Sněmu RVŠ. Vzhledem k tomu, 
že návrh nebyl podán návrh, bylo hlasování odloženo napříště.  
 

12. RŮZNÉ  

 Dokumenty týkající se Akademického fóra VUT obdrželi členové AS VUT e-mailem ze dne 
4. 10. a 6. 10. 2020.  

 Prof. Štětina zaslal členům AS VUT informace týkající se online výuky – přednášky pro stu-
denty prvního ročníku na FSI – viz Formule Student (rozeslány e-mailem dne 9. 10. 2020).  

 Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer připomněl jeho návrh na pořízení hlasovacího zaří-
zení, o kterém AS VUT informoval ve své prezentaci přednesené na výjezdním zasedání AS 
VUT. Kvestor Janíček sdělil, že požadavek AS VUT bude vyřízen, je třeba vyjasnit technické 
a finanční parametry. AS VUT dále hlasoval o schválení níže uvedeného usnesení.  

Návrh usnesení AS č. 21:  
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Akademický senát VUT v souladu s prezentací z výjezdního zasedání AS VUT žádá pana 
kvestora o pořízení hlasovacího a prezentačního systému „Ministr 7“ pro účely jednání AS 
VUT i jiných orgánů VUT.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy.  

 
 Dále předseda PK AS VUT doc. Steinbauer podal návrh na schválení usnesení, kterým AS 

VUT pověří RNDr. Popelu, aby na jednání Předsednictva RVŠ inicioval jednání zástupců 
RVŠ a ČKR týkající se navýšení rozpočtu vysokých škol. AS VUT dále hlasoval o schválení 
níže uvedeného usnesení.  

Návrh usnesení AS č. 22: 
Akademický senát VUT žádá RNDr. Popelu, jako svého delegáta v Předsednictvu RVŠ, aby 
na Předsednictvu RVŠ předložil návrh žádající předsedu RVŠ iniciovat jednání předsedy 
RVŠ a ČKR s panem ministrem Plagou k navýšení rozpočtu vysokých škol. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

 

Na závěr doc. Hanáček poděkoval všem účastníkům zasedání AS VUT za účast, popřál všem čle-
nům AS VUT hodně úspěchů v nadcházejících volbách pro příští funkční období a ukončil zasedání.  
 

 
   

 
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 9/2020 DNE 13. 10. 2020 
 
 

UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory doc. Steinbauera a Ing. Bradáče.   
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s doplněnými body 7 a od-
stavci v bodech 8 a 9. 
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Jednacího řádu AS FIT.  
 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FIT.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI.  
 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu AS FSI.  
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI.   
 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Jednacího řádu Vědecké rady FSI.  
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UAS 9 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Dodatku č. 1 k Rozpočtu VUT na r. 2020.  
 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 – verzi ze dne 
5. 10. 2020.  
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání majetkoprávních návrhů předložených AS VUT dne 6. 10. 2020.  
 
UAS 12 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 775/1, 795/1, 823/1, 825/1, 825/2, 
826/2, 826/4, 826/5, 826/9, 837 v k.ú. Veveří, spočívajícího v právu: 

c) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. VUT je oprávněným a Statutární město Brno, povinným. 
 
UAS č. 13 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 785/66, 834/18, 834/23, 834/45 
v k.ú. Medlánky, spočívajícího v právu: 

c) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (plynovodní přípojka), 
d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné, z čehož VUT hradí polovinu. VUT a obchodní společnost Visio 
Invest, s.r.o., IČ: 26297655, sídlem Hudcova 532/78b, Brno jsou oprávněnými a Statutární město 
Brno, povinným. 
 
UAS 14 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 834/42, 834/41 a 834/15 v k.ú. 
Medlánky, spočívajícího v právu: 

c) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (vedení plynovodu), 
d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné.  
 
UAS 15 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 4602/33 v k.ú. Královo pole, 
spočívajícího v právu: 

c) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
Zřízení věcného břemene je úplatné. 
VUT je oprávněným a Ředitelství silnic a dálnic povinným. 
 
UAS 16 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke vstupu VUT do právnické osoby s názvem CyberSecurity Hub, z. ú. 
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UAS 17 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Akčního plánu pro internacionalizaci na období 2021–2023.  
 
UAS 18 
Akademický senát VUT schvaluje Akční plán pro internacionalizaci na období 2021–2023.  
 
UAS 19 (Tajné hlasování) 
AS VUT schvaluje tyto delegáty fakult VUT do Sněmu RVŠ pro funkční období 2021–2023:  
▪ Fakulta stavební: doc. Ing. Jana Korytárová, Ph.D., ekonomická komise. 
▪ Fakulta strojního inženýrství: doc. Ing. Jan Roupec, Ph.D., legislativní komise.  
▪ Fakulta elektrotechniky a komunikačních technologií: Ing. Ivana Jakubová; pracovní komise pro 

vzdělávací činnost. 
▪ Fakulta informačních technologií: Ing. Radek Kočí, Ph.D.; pracovní komise legislativní.  
▪ Fakulta chemická: doc. Ing. Tomáš Opravil, Ph.D.; pracovní komise pro vědeckou činnost; pra-

covní komise pro kvalitu vysokých škol a její hodnocení. 
▪ Fakulta architektury: Ing. arch. Nicol Galeová; pracovní komise pro strategie a rozvoj ve vysokém 

školství a pracovní komise pro umělecké VŠ.  
▪ Fakulta výtvarných umění: doc. Mgr. Richard Fajnor, pracovní komise pro umělecké vysoké 

školy.  
 
UAS 20 (Tajné hlasování) 
Akademický senát VUT schvaluje jako delegáta za VUT do Sněmu a Předsednictva RVŠ pro funkční 
období 2021–2023 RNDr. Pavla Popelu, Ph.D. a navrhuje jej do funkce předsedy pracovní komise 
RVŠ pro strategie a rozvoj ve vysokém školství a do ekonomické komise RVŠ. Zároveň jej navrhuje 
do funkce místopředsedy/ předsedy Rady vysokých škol.  
 
UAS 21 
Akademický senát VUT v souladu s prezentací z výjezdního zasedání AS VUT žádá pana kvestora 
o pořízení hlasovacího a prezentačního systému „Ministr 7“ pro účely jednání AS VUT i jiných orgánů 
VUT.  
 
UAS 22 
Akademický senát VUT žádá RNDr. Popelu, jako svého delegáta v Předsednictvu RVŠ, aby na 
Předsednictvu RVŠ předložil návrh žádající předsedu RVŠ iniciovat jednání předsedy RVŠ a ČKR 
s panem ministrem Plagou k navýšení rozpočtu vysokých škol. 

 
 

TERMÍN PŘÍŠTÍHO ZASEDÁNÍ 
Příští zasedání AS VUT se bude konat 10. 11. 2020 v 9:00 hodin 

v rámci videokonference MICROSOFT Teams. 

 
 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
předseda AS VUT v Brně 

 

 

Zapsala: Jarmila Cardová 


